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Voorwoord 

 

Beste leden van JD Brabant, 

Op woensdag 22 mei 2024 houden we de eerste Algemene Afdelingsvergadering van bestuur 

Van Alst I. Op deze AAV worden er voorstellen behandeld voor het Zomercongres en wordt de 

jaarrekening van 2024 gepresenteerd. De AAV zal worden gehouden in Café Bakker te Tilburg 

(Heuvel 44, 5038 CS Tilburg). De inloop is vanaf 19:30 en we starten om 20:00 stipt. De 

notulen van de vorige AAV zijn inmiddels gepubliceerd en terug te vinden op de site van JD 

Brabant.  

Vragen over de aankomende AAV kunnen gesteld worden door te mailen naar 

secretaris.brabant@jongedemocraten.nl. We hopen jullie allemaal te zien op woensdagavond 

22 mei 2024!   

mailto:secretaris.brabant@jongedemocraten.nl
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Agenda 
 

1. Opening AAV + aanstellen TV en SNC      20:00 

2. Bestuursverantwoording       20:05 

3. Financieel blok        20:35 

4. Pauze          21:00 

5. Voorstellen         21:15 

6. Rondvraag en sluiting        21:45 

7. Borrel                                                                     21:50 
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Opening 
 

- Opening afdelingsvoorzitter Michiel van Alst 

- Benoemen technisch voorzitter 

- Benoemen stem- en notulencommissie 

- Vaststellen agenda 

- Vaststellen notulen AAV december 2023  
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Bestuursverantwoording 
Michiel van Alst – Voorzitter 
Lieve leden en Floris,  
Voordat ik met deze bestuursverantwoording begin wil ik graag mededelen dat ik deze week 
ook mijn scriptiedeadline heb. Vergeef mij daarom de spelfouten die ongetwijfeld in dit stuk 
zullen staan. Het is namelijk ietswat gehaast geschreven.  
 
In het regeerakkoord op hoofdlijnen dat recentelijk is gepresenteerd staan een heleboel 
maatregelen die ons als JD onverstandig lijken. Eén van deze maatregelen is de verhoging van 
de BTW op culturele goederen. Hier zal ik zelf minder last van hebben, aangezien dit 
bestuursjaar voor mij al als circus en theater aandoet.  
 
Op de goede manier welteverstaan. In december begon ik als understudy van Sam Pollé, die 
halverwege zijn cabaret stopte. In principe kende ik het script, en ook paste het kostuum wel 
redelijk, maar toch was het wel enigszins onwerkelijk om tijdens de eerste activiteit het podium 
te betreden. Dat kerstdiner eindigde dan ook zoals elke goede tragedie: verdwaald en totaal 
onbereikbaar, diep in voor iedereen onbekende bossen.  
 
Mijn eerste zorg lag bij het binden van het bestuur. Van tevoren dacht ik dat dit nog fout kon 
gaan, met aan de éne kant een secretaris die al zo lang in het bestuur zit dat hij de oerknal nog 
hoort nagalmen, en aan de andere kant een zestienjarige student die buiten de afdeling 
studeert en een bestuurslid profilering die nog het best te beschrijven valt als een overijverige 
stuiterbal.  
Die angst was gelukkig (en natuurlijk) ongegrond. Ik ben ontzettend blij met mijn bestuur en 
hoewel mijn lof voor hen natuurlijk dieper gaat, wil ik hier hun zelfstandigheid én 
samenhorigheid benadrukken. Wanneer ik weer eens vergeet om de agenda online klaar te 
zetten - Een groots secretaris schuilt er helaas niet in mij - is mijn bestuur er altijd om me hier 
vriendelijk op te wijzen. Er zijn meerdere activiteiten geweest waarvan ikzelf kop noch staart 
aan kon vinden, maar waar mijn bestuursleden alles zelf tot in de puntjes hadden uitgewerkt. 
De rest hoefde alleen maar op te komen dagen.  
 
Dit soort situaties zijn al helemaal toepasselijk op Jakub, de nestor van dit bestuur. Deze jongen 
werkt dermate efficiënt dat hij op een van de eerste vergaderingen die ik mocht voorzitten 
meer dan de helft van zijn takenlijst in de vergadering al af had. Toegegeven, ik vergader niet 
heel efficiënt, maar alsnog blijft Jakubs werkdrift als secretaris bewonderingswaardig. 
Hoewel Pim net zoals ik net nieuw in het bestuur was, is het hem al meteen gelukt om een 
persstuk in de media te krijgen, een uitdaging die veel afdelingsbestuursleden pers en politiek 
in een heel jaar niet krijgen klaargespeeld. Toegegeven, het is nog niet The Washington Post, 
maar ook dat zit ongetwijfeld in de pijpleiding. Daarnaast heeft Pim ook portefeuille van 
organisatie op zich genomen, dus hij is veelal ook verantwoordelijk voor de prachtige zaaltjes 
waar wij onze activiteiten houden.  
En dan tenslotte Anna: Ikzelf gebruik geen Instagram en geen TikTok. Gelukkig is Anna een 
doorzetter die zich door dat soort details niet in de weg laat zitten: ze stuurt me alsnog allemaal 
clips en TikToks door, die ik dan via een krakkemikkige browserversie van de app moet gaan 
kijken. Ik hoef me in het algemeen ook geen zorgen te maken over de sociale media (hoop ik, ik 
kan het zelf niet controleren). Met de dinsdagdilemma's, haar promoberichten, maar bovenal 
haar stralende persoonlijkheid krijgt Anna de leden wel bij de activiteit. 
 
Dat betekent natuurlijk niets dat ikzelf helemaal niet heb gedaan. Naast de activiteiten die 
gezamenlijk zijn geregeld zijn er vier grotere projecten die ik even uit wil lichten.  
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1) We hebben dit voorjaar weer een cantus georganiseerd. Hoewel de kosten ietswat uit de 
klauwen zijn gelopen - vooral omdat er teveel mensen op kwamen dagen - durf ik te zeggen dat 
dit een groot succes was. Ondertussen is de cantus een redelijk vaste traditie bij de JD Brabant 
geworden en hoewel we moeten waken dat onze vereniging en afdeling altijd een plek blijven 
waar men diepgaande discussies kan houden ben ik blij dat onze afdeling zich met dit 
evenement ook op de kaart kan blijven zetten als de gezelligste afdeling van de vereniging. 
Vanzelfsprekend ook mijn dank richting de Cantuscommissie. Zonder jullie was het niet gelukt. 
2) Om maar meteen op de inhoud terug te komen: Wat dit jaar ook heeft plaatsgevonden is het 
lokale PJO-parlement. Hoewel we helaas niet hebben gewonnen (ikzelf zie deze verkiezingen 
zoals Trump zijn verkiezing in 2020 ziet) is het toch een feestje geweest. Veel meer heb ik er 
eigenlijk niet over te zeggen. 
3) Het bestuursweekend is ook mijn verantwoordelijkheid, en hoewel de afdeling daar niet gek 
veel van terugziet wil ik hem toch even aanhalen. Niet zozeer omdat er informatie is gedeeld 
die voor de leden levensveranderend is, maar vooral omdat het om drie uur 's nachts door Anna 
verplicht worden om naar een serie over Roy Donders te kijken een trauma is dat ik niet in 
mezelf moet wegdrukken, maar moet delen met de wereld  
4) We gaan op Twinning! De reis moet nog plaatsvinden dus ik durf het nog niet definitief een 
succes te noemen, dat zou namelijk een beetje lullig zijn op het moment dat een lid zonder 
zwembandjes in de Donau valt. Wel kan ik de voorbereiding al een succes noemen en daarvoor 
wil ik de Twinningcommissie van harte bedanken! Vooral de mensen die zelf niet eens mee 
kunnen op de reis.  
 
Toen ik begon als voorzitter had ik vier doelen voor ogen: de wekelijkse activiteit garanderen, 
een leuk bestuur opbouwen, leden werven en opvolging garanderen. De eerste twee zijn, zo 
durf ik te zeggen, goed gelukt. We hebben vrijwel elke week een activiteit gehad, welke ook 
goed verdeeld zijn geweest over de vier grootste steden van onze afdeling. Kwalitatief gezien 
halen ze mijner insziens allemaal minimaal een goede voldoende, met een mengeling van grote 
en kleine activiteiten en ook afwisselend activiteiten waar inhoud of gezelligheid de overhand 
kan nemen. Ook het opbouwen van het huidige bestuur beschouw ik als een succes, maar daar 
heb ik al uitgebreid genoeg over gepraat.  
 
De andere twee punten zijn echter nog wel zorgekindjes. Er is heel weinig instroom in de 
afdeling, en de enkele leden die wel binnenkomen laten zich maar moeilijk binden. Gelukkig 
hebben we als afdeling nog een goed aandeel leden die al enige ervaring binnen de vereniging 
hebben en ook nog vaak langskomen. Hier kan je echter niet eindeloos op teren, en deze leden 
zijn vaak ook terughoudend in het betreden van een nieuw bestuur. Het neerzetten van een 
goed zomeroffensief en het organiseren van enkele gezelligheidsactiviteiten - van dezelfde 
soort als de spontaan georganiseerde karaoke-activiteit van vorig jaar - is voor mij dan nu ook 
de prioriteit. Hiermee kunnen we hopelijk genoeg nieuwe leden binden om het nieuwe bestuur 
een goede start te geven. Dit is dan ook waar mijn bestuur haar resterende maand aandacht 
aan zal besteden.  
 
Tot op de AAV, waar ik verwacht dat iedereen deze tekst helemaal gelezen zal hebben!  
 
Michiel van Alst 
 
p.s.: Naar verwachting ben ik tijdens de AAV nog steeds niet klaar met mijn scriptie. Neem dus 
vooral wat Ritalin mee  
 
p.p.s.: Om juridische redenen is bovenstaande p.s. ludiek bedoeld 
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Jakub Tatoušek – Algemeen Secretaris 
Lieve JD’ers. Dit half jaar ben ik weer aan de slag gegaan als algemeen secretaris van onze 
mooie afdeling. Het bestuur heeft het op z’n Brabants gezellig gehouden, maar ondanks dat was 
het soms wel hectisch. 
 
Om te beginnen wil ik het hebben over dingen die mij dwars hebben gezeten in het half jaar 
waardoor ik mijn functie niet helemaal vlekkeloos kon uitvoeren. Ik heb veel last gehad van een 
opstapeling van ziekten, drukte met de studie en drukte met mijn campagne rondom mijn 
kandidatuur voor het Landelijk Bestuur. Dit heeft er toe geleid dat nieuwsbrieven vaak laat 
(niet te laat, maar wel gewoon laat) verstuurd werden en het soms duurde tot de site fatsoenlijk 
bijgewerkt was. Op zich is dit geen ramp, maar wel iets wat ik liever anders had gezien. Hopelijk 
hebben jullie daar niet veel last van gehad. 
 
In het afgelopen half jaar heb ik niet veel geïnnoveerd in mijn functie, ik heb voornamelijk de 
formaliteiten doorgevoerd (site updaten, nieuwsbrieven versturen, nieuwe leden bijhouden). 
We zijn wel samen als bestuur meer gestructureerd te werk gegaan om mensen te motiveren 
naar activiteiten te gaan. Ook is het nieuweledenbeleid een beetje veranderd, waardoor 
nieuwe leden bij hun nieuweledengesprekjes nu gekoppeld worden aan bestuursleden op het 
gebied van leeftijd en interesse en niet alleen woonplaats. Hiermee hopen we leden beter te 
matchen en daarmee beter te binden. 
 
Al met al: laten we voor nu even deze eindsprint afmaken en de afdeling klaarstomen voor 
nieuw leiderschap. :) 
 

Pim Zeeuwen – Bestuurslid Pers & Politiek 
Vanaf het begin van mijn termijn als bestuurslid ben ik regelmatig langsgegaan bij de 
fractievergaderingen van de D66 fractie in Tilburg. Dit vond ik erg interessant, maar ik vond 
het ook moeilijk hoe ik nou hier dingen kon bereiken en het JD-geluid kon laten horen. Zij 
vonden het vooral ook interessant dat er een wat jonger iemand aan tafel zat en hierdoor 
kwamen ook andere dingen ter tafel. Later ben ik ook bij de fractie langsgegaan in de provincie 
vond ik het lastig om inbreng te geven, dit ging echter uiteindelijk wel beter.  
 
Tijdens mijn bestuursperiode was ik altijd al een beetje op zoek naar goede onderwerpen om 
een persstuk over te schrijven, maar dit bleef toch altijd moeilijk. Uiteindelijk is het me wel 
gelukt om samen met Bart Hiddema een opiniestuk te schrijven over het reactiveren van de 
Langstraatspoorweg. Dit vond ik erg leuk om te doen en ik heb er in het hele proces erg veel 
van geleerd en ben blij dat ik het uiteindelijk heb kunnen publiceren in het Weekblad Waalwijk.  
 
Daarnaast was ik vooral bezig met het reactiveren van onze Politieke Commissie (PoCo). We 
hebben in totaal 2 activiteiten gehouden, met elk een lage opkomst. Daarna helaas een 
activiteit moeten cancelen, omdat er simpelweg niet genoeg mensen konden komen en we 
moeiten hadden met onze trainer. Het koste erg veel moeite om mensen te activeren actief te 
worden. Toch vond ik het erg leuk hiermee bezig te zijn en ben ik tevreden dat we uiteindelijk 
een nieuw lid hebben kunnen helpen met zijn politieke vaardigheden.  
 
Naast mijn taken vanuit de functie Politiek & Pers, heb ik (vooral halverwege mijn termijn) ook 
een flinke bijdrage geleverd aan het organiseren van activiteiten. Dit vond ik ook erg leuk en 
motiverend om te doen, daarom dat ik nu weet dat organisatie me ook heel leuk lijkt. Het in 
elkaar zetten van een activiteit en dan echt meemaken wat je zelf hebt mogen organiseren en 
dan (soms) zien dat het een succes is echt heel mooi om te zien.  
 
Toch heb ik ervoor gekozen na mijn termijn (red: eind augustus) niet meer verder gaan in het 
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bestuur. Hier heb ik voor gekozen omdat ik ruim een maand terug verhuisd ben naar Delft en 
me daarom meer in die stad wil gaan ontwikkelen, en geen tijd meer wil/kan maken voor een 
bestuursfunctie in Brabant. Wat ik wel weet is dat ik in de toekomst zeker nog meer wil gaan 
doen met organisatie, of dat in een andere JD afdeling is of bij de studievereniging dat zien we 
wel weer. 
 

Anna de Been – Bestuurslid Profilering  
Lieve leden, 
 
De afgelopen paar maanden met dit bestuur waren heel erg leuk. Naast dat ik een heel erg leuk 
bestuur heb, hebben we ook hele leuke dingen gedaan en komen er nog hele leuke dingen aan. 
Om te beginnen komt er een campagne aan. Omdat ik het druk heb met eindexamens die nu 
bezig zijn en de rest van het bestuur het ook heel druk heeft, hebben we een heel simpel 
campagne plan: bij D66 aansluiten. We gaan een campagne pool maken waarin we kunnen 
delen waar er wanneer geflyerd gaat worden, zodat wie wil kan met D66 mee kan. Zo zijn we er 
toch een beetje bij, maar hebben wij geen burn-out. 
 
Gelukkig kunnen we ons nog op een andere plek zichtbaar maken: de intromarkten! Hoewel ze 
in augustus en september zijn, ben ik nu al bezig met de intromarkten. We gaan dit jaar maar 
naar drie steden: Tilburg, Breda en Den Bosch. We gaan niet naar Eindhoven, omdat het in 
voorgaande jaren (bijna) niks heeft opgeleverd, terwijl het wel de duurste markt is. Eindhoven 
heeft ook dit jaar pas de factuur gestuurd, waardoor ons budget lager is, dus wij gaan niet zelf 
daar staan. We zijn nu wel met JOVD Eindhoven aan het bespreken of we een kraam kunnen 
delen, het is afhankelijk van de prijs van de kraam of wij dit doen. We hebben doordat we niet 
naar Eindhoven gaan waarschijnlijk geld over, daarom willen we bij de andere markten iets 
meer ludieks doen. Wat dat gaat worden weten we nog niet, creatieve ideeën zijn welkom! 
 
Nou heb ik natuurlijk de afgelopen tijd ook nog dingen gedaan, naast de gewone promo van 
activiteiten heb ik me bezig gehouden met drie andere dingen: JD'er van de maand, dinsdag 
dilemma en TikTok. 
 
Om te beginnen met TikTok: hier heb ik nog heel weinig mee gedaan. Ik ben van plan hier rond 
de verkiezingen (binnenkort dus) meer op te posten en ook tijdens de zomermarkten wil ik 
actiever worden. Met TikTok wil ik vooral focussen op ledenbinding. TikTok is daarvoor een 
heel goed platform, omdat je heel makkelijk een groot bereik hebt, dit heb je op Instagram niet.  
 
Een van mijn doelen dit jaar was meer politieke output op onze socials. Dit heb ik gedaan door 
de rubriek 'dinsdag dilemma' bijna elke dinsdag hebben we een actueel dilemma, zodat onze 
Instagram niet alleen bestaat uit mededelingen.  
 
Een van de leukste dingen die ik doe vind ik JD'er van de maand. Naast een paar maandjes die ik 
heb gemist door een profielwerkstuk deadline waar ik een heel jaar niks voor had gedaan, heb 
ik maandelijks een interview gehouden met een topper die zich heeft ingezet voor de afdeling.   
 
Gelukkig mag ik dit allemaal doen met een heel lief en gezellig bestuur, en Michiel. En ik heb 
heel veel zin om nog een paar maanden met deze toppers in het bestuur te mogen zitten :) 
 
Als jullie dit niet volledig hebben doorgelezen, ben ik niet boos, maar wel diep teleurgesteld in 
jullie. Tot op de AAV! 
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Financieel blok 

Jaarrekening 2024 (zie bijlage op pagina 12) 
 
Toelichting Michiel van Alst:  
Ja ik kom met een Ondanks de vermindering in zetelaantallen, en het feit dat D66 de landelijke 
JD-rekening vorig jaar als appeltje voor de dorst gebruikte, staan onze financiën er dit jaar nog 
betrekkelijk goed voor. Ik zal per post even de grootste opmerkelijkheden uitlichten. 
 
INKOMSTEN 
 
Aan de afdracht is niets op te merken. Deze is in januari afgedragen, en binnenkort zal het 
resterende geld gestort worden, zoals gebruikelijk is. 
 
Qua Projectsubsidies (ProSu's) zijn we goed op weg. We hebben bijna de helft van de subsidie 
waar we recht op hebben, uitgekeerd gekregen. Dat is voor dit moment in het jaar prima. Voor 
de Twinning hebben we zelfs 500 euro meer gekregen dan wijzelf eigenlijk begroot hadden 
(maar dit hoeft het LB natuurlijk niet te weten). 
 
Qua externe fondsen (lees: D66 en andere PJO's) hebben we nog niets binnengekregen. Dit 
gebeurt doorgaans vooral tijdens het zomeroffensief, dus dit is niet opmerkelijk.  
 
Qua deelnemersbijdragen zien we dat we de kosten ook vrij beperkt hebben weten te houden. 
De enige activiteitwaar we tot dusver een eigen bijdrage hebben moeten vragen is de Cantus 
(waar we de prijs helaas wel iets hebben moeten verhogen t.o.v. wat men vorig jaar betaalde). 
Tevens is er één persoon die nog niet betaald heeft, en als dat ten tijde van de AAV nog steeds 
het geval is ga ik Namen & Shamen. 
 
UITGAVEN 
 
Qua algemene kosten is er niets veel aan de hand. De bestuursfoto's zijn helaas iets duurder 
uitgevallen, waardoor de overige bestuurskosten-post iets is overschreden.  
 
Qua activiteiten kunnen we nog wel wat meer uitgeven. Het feit dat het bitterballenbudget nog 
niet voor 50% is uitgegeven is natuurlijk de reinste godslastering die we hopelijk tijdens de 
AAV kunnen rechtzetten. De samenwerkingsactiviteitenpost is met 10 cent overschreden, 
maar dat wijd ik vooral aan het feit dat twee linkse PJO's hoofdverantwoordelijk waren voor 
het organiseren van het PJO-Parlement, waar deze kosten naartoe zijn gegaan. Verder 
proberen we vooral te werken met gratis zaaltjes, wat tot nu toe redelijk goed lukt. Het feit dat 
er sowieso op de activiteitenpost redelijk veel geld op de plank blijft staan doet tot nadenken 
zetten. Misschien dat een volgend bestuur nog met dit geld kan schuiven, of dat ze hier wat 
losser met geld kunnen strooien.  
 
Op de evenementenpost zie je vooral hoe ontzettend duur de Twinning is, daar we met die 
uitgaven al meteen de heft van het budget hebben uitgegeven (zeker als men indenkt dat 
sommige Twinningkosten, zoals de museumtickets en OV-tickets nog ter plekke gekocht 
moeten worden). Verder is te zien dat de Cantus helaas duurder is gebleken dan begroot was. 
Dit komt vooral vanwege de hoge opkomst, dus hier zijn we wel blij mee. We hebben deze 
hogere kosten vooral opgevangen door de deelnemersbijdrage op te hogen. Wel is duidelijk dat 
zonder een flink amendement op de begroting een tweede Cantus, wat in eerste instantie het 
doel was, moeilijk betaald kan worden.  
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Aan promotie is nog niet veel geld uitgegeven. Sterker nog, hier zou eigenlijk nog geen euro 
uitgegeven moeten zijn. Helaas is echter een factuur van het vorige zomeroffensief, het 
zomeroffensief van 2023, pas laat in het jaar van 2024 binnengekomen. Hierdoor kon deze niet 
meer meegenomen worden in de vorige jaarrekening. Dat is dan ook waar deze 350 euro 
naartoe is gegaan.  
 
Qua scholing en vorming is er alleen een bestuursweekend geweest, zoals ook de planning was. 
Dit was een leuk weekend.  
 
Bij de overige kosten is er tot nu toe alleen nog een bonnetje van Jakub vergoed. 
 

 
Voorstellen 
Politieke moties 

PM01                                 De taal is niet alleen Nederlands, NGT of Fries 
Onderwerp Nederlandse voertalen 
Indiener(s) Michiel van Alst 
Woordvoerder Michiel van Alst 
Constaterende dat ● Nedersaksisch, Gronings, Limburgs, Drents, Brabants en Papiamento 

niet gezien worden als talen in Nederland; 
● Nedersaksisch, Gronings, Limburgs, Drents en Brabants dalend zijn in 

het aantal sprekers de afgelopen jaren; 
● Meeste sprekers van dialecten trots zijn op hun dialect en dit dialect 

willen behouden; 
● Het spreken van meerdere talen goed is voor je ontwikkeling. 

 

Overwegende dat ● Het belangrijk is om lokale talen te behouden. 
 

Spreekt uit dat ● Nedersaksisch, Gronings, Limburgs, Drents en Papiamento erkend 
moeten worden als officiële Nederlandse voertalen en dat de 
Nederlandse overheid deze talen gaat stimuleren in de culturen waar 
deze prominent zijn. 
 

Toelichting Wordt mondeling gegeven. 
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Amendementen op het Afdelingsreglement 

AMAR01                            Het Bestuur wordt al genoeg bedankt deel 8: How I Learned to Stop Worrying  
                                                  and Love the Jaarrekening 
Onderwerp Bestuursbedankjes 
Indiener(s) Michiel van Alst, Jakub Tatoušek, Pim Zeeuwen, Anna de Been 
Woordvoerder Michiel van Alst 

Betreft Hoofdstuk III Artikel 22 lid 3 van het Afdelingsreglement 
Schrap Voeg toe 

Daarnaast legt de afdeling 5 euro bij per 
bestuurslid per gediend halfjaarlijks termijn. 

N.v.t.  

Vervang door 
N.v.t. 

Toelichting 
Deze motie veranderd in feite niets omdat het Huishoudelijke Reglement (HR) vanuit landelijk boven 
ons eigen regelement (AR) voert. Deze motie dient enkel om het AR in lijn te brengen met het HR.  
 
In strijd met een recente aanpassing van het Reglement Afdelingsfinanciën. Zie eventueel aanvullend 
ook de aanpassing van de bijdrage aan bestuursbedankjes van het Landelijk Bestuur in het 
Declaratiereglement. 

 

Organisatorische moties 

ORG01                                 D66 kan ons geld beter gebruiken 
Onderwerp Invulling campagnebudget JD Brabant 
Indiener(s) Michiel van Alst, Jakub Tatoušek, Pim Zeeuwen, Anna de Been 
Woordvoerder Michiel van Alst 
Constaterende dat ● Op 6 juni de Europese Verkiezingen zijn; 

● Dit de laatste verkiezingen van het boekjaar zullen zijn; 
● De JD Brabant nog 50 (vijftig) euro in haar campagnebudget begroot 

heeft staan; 
● De JD Brabant wegens onderbezetting, eindexamens en prioritering 

heeft besloten geen van D66-losstaande campagneacties te 
organiseren. 

 
Overwegende dat ● Deze verkiezingen, zoals elke verkiezingen, de allerbelangrijkste 

verkiezingen van ons leven zullen zijn; 
● Er JD’ers en jongeren op de lijst staan die alle steun verdienen die we 

ze kunnen bieden; 
● D66 al eerder in woorden en daden aan de JD bekend heeft gemaakt 

dat ze weinig campagnebudget hebben. 
 

Spreekt uit dat ● De JD Brabant haar resterende campagnebudget, ter waarde van 50 
euro, doneert aan D66. 
 

Toelichting Wordt mondeling gegeven. 
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Bijlage 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlage gaat door op de volgende pagina.  
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Tussentijdse realisatie 

 

 

 


